



Referat bestyrelsesmøde mandag d. 4. april 2022 Kl.19.00 på Jungshoved skole

| Deltagere | Tilstede | Afbud | Møderolle |
|--|----------|-------|-------------|
| Jørgen Svendsen | x | | Referent |
| Torben Svane | | x | |
| Allan Capion | x | | |
| Henning Delf Nissen | x | | |
| Valborg Schubert | | x | |
| Steen Hansen | x | | |
| Lise Jacobsen, repræsentant for skolen | x | | Forplejning |
| Ove Toftbjerg | x | | Mødeleder |
| Sanne Wittrup | x | | |

Møderollerne rykker en række ned for hvert møde, så referenten er mødeleder næste gang.

Forkortelser, der er anvendt:

LF er lokalforum

LR er LokalRåd

VK er Vordingborg Kommune

GF er GeneralForsamling

FN er Frivillighed og Nærdemokrati

Det godkendte referat offentliggøres på Jungshoved.net og Jungshoveds opslagstavler.

Referatet sendes desuden pr mail til Vordingborg Kommune.

| # | Dagsordenpunkter | Baggrund/referat | Beslutning |
|---|---|---|--|
| 1 | Generalforsamling og møde om natur | Konstituering af bestyrelse efter generalforsamling den 30/3. Gode tilbagemeldinger på indlæg fra borgmester Mikael Smed og efterfølgende diskussion. Vi laver et kort referat af denne del i samarbejde med VK. | Uændret konstituering: Formand Steen Hansen Næstformand Jørgen Svendsen Kasserer Torben Svane Lise opdaterer navne på hjemmesiden. Jørgen ajourfører navne ift bank. Referat af generalforsamling er godkendt, lægges på hjemmeside. |



| # | Dagsordenpunkter | Baggrund/referat | Beslutning |
|---|---|---|--|
| 2 | Valg af kontaktpersoner til de enkelte udvalg mv: | <ol style="list-style-type: none"> 1. Turudvalg 2. Transport og trafik 3. Turisme og bosætning 4. Jungshoveds børn 5. Blomsternes halvø 6. LUP 7. Hjemmeside 8. Miljø 9. Natur 10. Fra diverse arbejdsgrupper 11. Transformatorårne 12. Naturprojekt Sydgården 13. Bladet 14. Gadekær 15. Folkepark drift 16. Folkepark arrangementer | <p>Opdateret oversigt vedlægges referatet og lægges på hjemmeside.</p> <p>Trafikudvalg mødes lørdag 9/4 kl 13 på skolen.</p> |
| 3 | Forslag til udarbejdelse af klimaplan for halvøens grønne image – energiforsyning. | <p>Sanne foreslår at klima-arbejde på Jungshoved bygger på: Frivillighed, interessebaseret samarbejde, Erfaringsudveksling, Evt. fælles løsninger (fx nærværme) Inspiration til/fra VK klimaplan</p> | <p>Sanne og Ove laver oplæg til at pop-up-møde om klima 15/11.</p> |
| 4 | Temamøde med VK og lokalfora - Bosætning | <p>Resumé af mødet til orientering og måske nye initiativer?</p> | <p>Vi vil bevare jungshoved.net. Evt. link til tilflytter.vordingborg.dk</p> |
| 5 | Årsplan for bestyrelsen | <p>Bl.a. pop-up møder med VK: muligheder: 19.5-12.9-15.11</p> | <p>Miljøudvalget overvejer 12/9 til vandmiljø/spildevandsrensning.</p> |
| 6 | Budget og nye ansøgninger til puljer: | <p>Budget som fremlagt på generalforsamling blev gennemgået.</p> | <p>Budget vedlægges referatet. Opdateres løbende med ønsker fra udvalgene til ansøgning af puljer/fonde. Jørgen undersøger bankomkostninger. Avisabonnement undværes.</p> |
| 7 | Møde med kultur og fritidsudvalget | <p>Ikke aktuelt</p> | |
| 8 | Diverse | <p>Intet at bemærke</p> | |
| | Næste møde | <p>-</p> | <p>2. juni 19-21 på skolen (Afbud Sanne)</p> |



| # | Dagsordenpunkter | Baggrund/referat | Beslutning |
|---|------------------|------------------|------------|
| | Eventuelt | Intet at bemærke | |
| | | | |

Til Kalenderen

| Hvad | Hvornår |
|---|---------------------|
| Åbent hus i skolen, medvirken | 9.april kl.10-14.00 |
| Trafikudvalg på skolen | 9. april kl 13 |
| Arrangementsgruppe for Folkeparken mødes i skolen | 11. april kl 19-21 |
| | |

| Næste møde | Referent næste møde | Forplejning næste møde | Mødeleder næste møde |
|-------------------|---------------------|------------------------|----------------------|
| 2. juni kl. 19.00 | Allan | Ove | Jørgen |